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В статье изложены результаты обобщения материалов судебной практики, в которых акцентировано внимание на 
ошибках, допускаемых при производстве предъявления для опознания. Проанализировано влияние процессуальных 
и тактических ошибок на возможность соблюдения принципа презумпции невиновности. Проанализированы законо-
дательные основы реализации принципа презумпции невиновности при производстве предъявления для опознания.
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The article presents the results of generalizing the materials of judicial practice, in which attention is focused on the 
mistakes made in the production of presentation for identifi cation. The infl uence of procedural and tactical errors on the 
possibility of observing the principle of the presumption of innocence is analyzed. The legislative basis for the implementation 
of the principle of the presumption of innocence in the production of presentation for identifi cation has been analyzed.
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